
 

 

 

 

 

     

 

 

 

 

 

NIEUWSBRIEF  

Met warmte   

Gemeenschapszin (Van Dale):  

“het gevoel van verbondenheid met je 

medemensen of de gemeenschap 

waartoe je behoort en de bereidheid 

in haar belang te handelen” 

Als Bestuur kijken wij met veel 

warmte terug naar het afgelopen 

verenigingsjaar. Juist nu, in deze 

koude decembermaand, koesteren we 

de fijne ontmoetingen die we met 

jullie hebben gehad. Of het nou 

tijdens een van onze bedrijfsbezoeken 

was of op het Ondernemersfestival in 

De Toekomst. En laten we vooral het 

prachtige (warme) weer tijdens onze 

drukbezochte zomer bbq en ons 

jaarlijks uitje niet vergeten. Het 

hartverwarmende gastheerschap bij 

De Graanrepubliek en bij van 

Heijningen Bosch, teveel mooie 

momenten om op te noemen. En we 

zijn dankbaar, dankbaar dat we 

onderdeel mogen zijn van deze 

prachtige gemeente en regio met 

mooie mensen en met mooie 

ondernemingen.  

 

Er gaat niets boven Groningen! We 

geven het vuur graag door om met 

warmte, liefde en lef betekenisvol te 

zijn.  En we hopen jullie ook in 2024 

weer te mogen begroeten.  

 

Fijne feestdagen en tot gauw!   

Martin Kanon (Voorzitter) 

 

Dit is onze veertiende nieuwsbrief met nuttige informatie over de 

OndernemersKring en haar activiteiten.  

Ben je bekend met onze website www.ondernemerskringmidden-

groningen.nl? Hierop staat veel info over onze vereniging, onze 

doelstelling, onze leden en welke activiteiten en evenementen er zijn. Ook 

zijn onze nieuwsbrieven hier terug te lezen.    

Onze website wordt periodiek bijgewerkt. Wij vragen je jouw bedrijfs- en 

contactgegevens te controleren. Een wijziging kun je doorgeven via 

info@ondernemerskringmidden-groningen.nl. 

De frequentie van onze nieuwsbrief hangt af van de informatie die gedeeld 

kan worden. Heb jij kopij voor onze nieuwsbrief of heb je ideeën en/of 

opmerkingen? Wij horen dit graag van je. 

------------------------------------------------------------------------------------------ 

In deze kersteditie blikken we terug op de afgelopen periode. Na het 

zomerreces hebben we elkaar weer gezien tijdens ons jaarlijks uitje, dit keer 

in Sneek waarna we heerlijk hebben in Veendam bij Van Heijningen Bosch. 

Ook zijn we op bedrijfsbezoek geweest bij Edwin Gerbers van A7-Indoorski 

in Zuidbroek. Hij deelde met ons zijn ervaringen als startend ondernemer 

die tijdens en na Corona zijn beste (ski)beentje voor moest zetten en hoe hij 

inmiddels zijn skischool naar grote hoogte heeft gebracht. En de 

ondernemersavond van de gemeente keert terug, zie de uitnodiging.  

Dit keer geen rubriek “In de Kring met…..” maar wel een speciale bijdrage 

en kerstgroet van onze Burgemeester Mr. A. (Adriaan) Hoogendoorn. Ook 

voor hem is dit een speciale kerst omdat hij in juli 2024 afzwaait als 

burgemeester na het voltooien van zijn 6 jarige ambtstermijn. We zullen 

hem dan nog vaker door onze gemeente zien fietsen. Naar een even kundig 

(en even sportieve 😊 ) opvolger wordt druk gezocht.   

Wij wensen je veel leesplezier! 

http://www.ondernemerskringmidden-groningen.nl/
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Het jaarlijks uitje naar Sneek   

Op zaterdag 9 september stond de bus van Deiman weer klaar om ons naar waterstad Sneek 

te brengen. It giet oan! OndernemersKring Midden-Groningen is niet vies/fries van een uitje. 

Onze chauffeur had er ook zin in (niet onbelangrijk) en bracht ons naar Sneek. De stemming 

zat er goed in, de stremming helaas ook ☹: er was markt in opbouw en er waren allerlei 

festiviteiten. Maar een chauffeur van Deiman, die krijg je niet klein man. Hij gidste ons 

richting onze 1e pleisterplaats (voor degenen met Friese roots: stopplak). Hier konden we op 

het buitenterras genieten van een kopke kofje met wat lekkers. Heerlijk zo vroeg met het 

zonnetje in een ontwakend Sneek. 

Onze gidsen kwamen ons ophalen voor een prachtige stadswandeling in groepjes. Enkele 

leden zagen het wel zitten om te blijven zitten 😊 en/of waren minder goed ter been. Geen 

probleem aldus de vriendelijke stadsgidsen. De stadswandeling bracht ons langs de vele 

mooie plekjes en monumenten, waarbij de Waterpoort uiteraard niet mocht ontbreken, maar 

ook een bezoek aan de winkel van de weduwe van Joustra mogelijk was. En alsof het zo was 

gepland 😉 door Willem: het was weer monumentendag. Dus al het moois kon ’s-middags in 

alle rust nog eens worden bezocht of moet ik zeggen: besocht?  

Na de stadswandeling was het tijd voor een heerlijke lunch bij Onder de Linden waar wij met 

ons gezelschap op de bovenverdieping het rijk alleen hadden. Wij vragen ons nog steeds af of 

dit een bewust gekozen private lunch was door de uitbater of dat hij een inschatting heeft 

gemaakt van het ‘lawaai’ wat wij gezamenlijk produceren. 😊 

Na de lunch kon iedereen nader kennismaken met Sneek. In de straten was veel vertier met 

muziek en dans, de terrassen zaten goed vol en het was een komen en gaan van bezoekers bij 

de vele monumenten. De slogan: Sneek bruist! was zeker niet gelogen.  

In de namiddag stond onze bus weer klaar voor vertrek. Enkele leden waren inmiddels zo 

‘ingeburgerd’ dat ze gebruik maakten van het ‘Sneker kwartiertje’, oftewel: te laat kwamen. 

Waarop ik (redactie: Martin) verzuchtte: “wer binne se no…?“  Maar we weten: onze 

chauffeur gaat niet aan de rit zonder ons laatste lid. Al snel werd koers gezet naar onze 

volgende (culinaire) bestemming: Van Heijningen Bosch in Veendam.   

En hoe gaaf is het om in het zonnetje buiten in de tuin te kunnen borrelen onder het genot van 

een hapje en een drankje. Daarna konden we in de prachtige ruimtes heerlijk tafelen. Een 

genot om naar te kijken die werkelijk prachtig gedekte tafel met al dat lekkers wat geserveerd 

werd. Van Heijningen Bosch: een prachtige en voor velen nog onontdekte horecaparel. Al 

met al kunnen we terugkijken op weer een gezellig, noflik en goed geslaagd jaaruitje, waarbij 

de credits met name voor Willem en Rita zijn (applaus).     



 

 
Een impressie van ons jaaruitje 

 

 

 



 

 

Bedrijfsbezoek A7-indoorski                                      

Apres ski op een doordeweekse donderdag. Ja mensen, het kan gewoon 😊. Je hoeft er zelfs 

geen lat-relatie voor te hebben. Iedereen is welkom bij A7-indoorski (www.A7-indoorski.nl). Zo 

ook de OndernemersKring Midden-Groningen. 2 november waren wij te gast bij Edwin Gerbers. 

Hij had een boeiend verhaal over zijn roots in de automotive, het altijd maar gas geven en hoe hij 

als startend ondernemer van zijn hobby zijn werk heeft gemaakt. Hoe mooi is dat?!  

Maar hij verhaalde ook dat het als ondernemer soms slalommen is geweest en Corona heeft t 

ondernemersdenken goed op scherp gezet, maar de ski-school is top geworden en men komt van 

heinde en verre naar Zuidbroek om op de grote baan te (leren) skiën.  

Na het vlammende betoog van Edwin konden wij genieten van de verrichtingen op de baan van de 

jonge skileraar Stijn. Ons werd al snel duidelijk dat deze skibaan geschikt is voor brede 

doelgroepen en in alle leeftijden. En ook de ondersteunende techniek werd geshowd. Alleen al 

gaaf dat je aan de bar kunt meekijken op de baan zonder dat de skiërs hier hinder van 

ondervinden. Het bedrijfsbezoek werd afgesloten met hapjesschalen van de cateraar annex 

achterbuurman en uiteraard enkele drankjes.  

Na een dankwoord en het overhandigen van een pakketje met streekproducten van Meinardi werd 

de borrel voortgezet. In een prettige wintersportstemming kon iedereen na de netwerkborrel weer 

naar huis.  

We kijken met veel plezier terug op dit bedrijfsbezoek. Edwin en Stijn: ontzettend bedankt voor 

jullie verhaal en demonstratie. We hebben ervan genoten!  

 

                                                                

                                                                              

 

http://www.a7-indoorski.nl/


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                         In Memoriam 

Ons bereikte het zeer verdrietige bericht dat Trijnie Huis-Dijk , geliefd partner van ons mede-

bestuurslid Rienus, is overleden op 25 oktober 2023. Trijnie was jarenlang actief bezoeker van onze 

vereniging. De woorden zeer hartelijk, altijd geïnteresseerd en betrokken, gecombineerd met stijlvol, 

elegant en tot in de puntjes verzorgd, Trijnie ten voeten uit (wel op hoge hakken dan). 

Namens de vereniging hebben wij als Bestuur afscheid van haar genomen op woensdag 1 november.  De 

uitvaart was indrukwekkend met mooie anekdotes en opgehaalde herinneringen. De hoge opkomst 

maakte nog eens duidelijk hoe geliefd Trijnie bij iedereen was.  

Tijdens ons bedrijfsbezoek op 2 november hebben wij ook een moment van stilte gehouden ter 

nagedachtenis aan Trijnie. Wij zullen haar missen en wij wensen Rienus en zijn familie heel veel sterkte 

toe. 

   

 

 

Overleggen en bijeenkomsten 

 

Willem stuurt informatie, maar ook relevante uitnodigingen voor bijeenkomsten altijd via de mail 

door naar de leden. Maar als bestuur proberen wij ook actief aanwezig te zijn bij bijeenkomsten en/of 

overleggen in de regio. Als de agenda het toelaat zijn wij als bestuur vaak ‘meerkoppig’ aanwezig. 

Hiermee geven wij ook blijk van onze actieve betrokkenheid bij de gemeente en bij zaken die 

ondernemers en/of inwoners aangaan. 

Zo zijn wij onder meer betrokken bij de Klankbordgroep Bedrijventerreinenvisie en hebben we in 

januari weer onze jaarlijkse bestuurderslunch met de gemeente om over en weer bij te praten.  

Heb je een mening of input over een onderwerp die hierbij zou kunnen aansluiten? Neem dan contact op 

met een van de bestuursleden. Wij horen graag je mening en/of ideeën. 

  

 

                                

 

 

 

  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kerstgroet 

                                                                   

Beste ondernemers van Midden-Groningen, 

Het einde van de het jaar is in zicht en de kerstdagen staan voor de deur. Aan mij werd gevraagd om 

een kerstgroet te schrijven voor deze nieuwsbrief. Dat doe ik uiteraard graag. Dat geeft mij de 

gelegenheid om na bijna 6 jaar als burgemeester van deze gemeente een aantal complimenten uit te 

delen. Want jullie zijn de motoren van onze gemeente. Jullie ondernemersgeest draagt bij aan de 

werkgelegenheid en levendigheid in onze gemeenschap en voor brood op de plank bij onze 

inwoners. Dat is niet altijd een gemakkelijke taak.  

De afgelopen jaren hebben flinke uitdagingen gebracht. De coronacrisis is zo goed als achter de rug, 

maar de gevolgen zijn nog merkbaar. Kosten stijgen en daarnaast is het niet gemakkelijk om goed 

personeel te vinden. Maar jullie tonen flexibiliteit, veerkracht en innovatiekracht. Velen van jullie zijn 

bezig met doorontwikkeling en nieuwbouw, waardoor onze lokale economie blijft bloeien.  

In 2021 vierde u het 35-jarig jubileum van de Ondernemerskring Midden-Groningen. In dit 

jubileumjaar heb ik velen van jullie begroet. Met een rondleiding in het toen hagelnieuwe Huis van 

Cultuur en Bestuur en een borrel vierden we met elkaar de kracht van belangenbehartiging, 

samenwerkings- en netwerkmogelijkheden en de waarde van de Ondernemerskring. Inmiddels zijn 

we alweer twee jaar verder, maar ik wil nogmaals mijn complimenten uitspreken naar de 

Ondernemerskring. Ook het afgelopen jaar organiseerden jullie weer interessante bedrijfsbezoeken 

in onze mooie gemeente en vele andere activiteiten. Op deze manier blijf je in verbinding met elkaar.  

Ik kijk uit naar een voorspoedig 2024, waarin we samen verder bouwen aan onze lokale economie. 

Onderdeel van Nij Begun, de kabinetsreactie op de uitkomsten van de parlementaire enquête, is de 

economische agenda. Die moet eind 2024 op vorm en inhoud samengesteld zijn. De economische 

agenda richt zich voor de komende dertig jaar op de brede welvaart in Groningen en Noord-Drenthe. 

En hoewel daar ook een sterke regionale focus inzit, denk en hoop ik dat hiermee ook het lokale 

ondernemings- en vestigingsklimaat versterkt wordt. Laten we blijven samenwerken en elkaar 

ondersteunen, zodat onze gemeente Midden-Groningen blijft groeien en bloeien. 

Mede namens het gemeentebestuur wens ik u en uw dierbaren fijne feestdagen  

en een succesvol 2024 nieuwjaar. 

Met hartelijke groet,                                                                                                                         

Mr. A. (Adriaan) Hoogendoorn 

Burgemeester gemeente Midden-Groningen 



 

 

Uitnodiging Ondernemersavond                                       

In het kader van goede voornemens voor 2024 heeft de gemeente weer een Ondernemersavond in 

de planning staan en wel op 28 februari in Theater Het Kielzog, inloop vanaf 19.30 uur. Het 

thema: Digitaal fit. Pak je agenda er dus gelijk even bij en reserveer dit leuke event. De 

presentatie is in de vertrouwde handen van Marcel Nieuwenweg en speciale gast van de avond is 

oud-langebaanschaatser (2e op het WK van 1990 achter Olav Koss en voor Bart Veldkamp!) en 

tegenwoordig digitaal ondernemer/Tech-specialist Ben van der Burg. Oftewel een avond met 

inhoud en met verschillende tongvallen. 😊. 

Meld je snel aan voor dit event via deze link: 

 https://www.midden-groningen.nl/aanmelding-ondernemersavond  

                                                                             

https://www.midden-groningen.nl/aanmelding-ondernemersavond


 
Namens het Bestuur van OndernemersKring Midden-Groningen wensen wij 

iedereen hele fijne feestdagen en een voorspoedig en gezond 2024!  

                              

 

 

 

 

 

Oproep 

We hebben nog een aantal ideeën liggen voor leuke bedrijfsbezoeken, maar we staan altijd open voor 

extra suggesties. Dit mag binnen onze gemeente Midden-Groningen zijn, maar kan ook erbuiten. Lid of 

geen lid maakt niet uit, maar wellicht is dit ook een mooie gelegenheid om je onderneming te presenteren. 

Heb je interesse? Meld je dan aan als gastheer/gastvrouw! Of weet je een interessante 

ondernemer/onderneming die we kunnen bezoeken? Laat het ons weten. Wij horen het graag.  

Onze bijeenkomsten worden door de aanwezige leden en introducees gewaardeerd. Ze zijn erg gezellig 

en een perfecte gelegenheid om elkaar te treffen en elkaar beter te leren kennen. In onze gemeente zijn 

talloze interessante bedrijven actief. Kom je weinig/niet bij een van onze bijeenkomsten? Weet dan: wij 

zien je  graag! Ook als je een collega-ondernemer uit de regio kent, die (nog) geen lid is, maar die ook 

geïnteresseerd is, is deze uiteraard van harte welkom. In verband met de catering horen we dit dan graag 

vooraf van je (via info@ondernemerskringmidden-groningen.nl)  

Na aanmelding gaan wij, maar ook de gastheer/gastvrouw en catering ervan uit dat iedereen die zich heeft 

aangemeld ook komt. Een overmachtssituatie kan natuurlijk altijd, maar meld dit dan via 

info@ondernemerskringmidden-groningen.nl 
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Bestuur:                                                

- Martin Kanon (Voorzitter)   06-82424293 

- Rita Feenstra (Secretaris)   06-48818383 

- Dethmer Kupers (Penningmeester)  06-83975756 

- Willem Nieborg (Bestuurslid)   06-40540937 

- Rienus Huis (Bestuurslid)   06-25043902 

 

Email: 

Algemeen : info@ondernemerskringmidden-groningen.nl  

Contributie : penningmeester@ondernemerskringmidden-groningen.nl 

 

Website : www.ondernemerskringmidden-groningen.nl 

Twitter  : @ondernemers_mg 

 

 

redactie nieuwsbrief: Martin Kanon 

Agenda 2024 

 

 

24 januari   :Klankbordgroep Bedrijventerreinenvisie 

1 februari   :Bestuurlijke lunch met gemeente  

28 februari   :Ondernemersavond ‘Digitaal fit’ Theater Het Kielzog 

De bedrijfsbezoeken 2024 en de ledenvergadering worden nog gepland.  
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